

# 全自动纸袋彩色数码印刷机

Full automatic paper bag color digital printing machine



## 功能特点/Features:

手提纸袋全自动数码彩色印刷机是针对市场上制作手提袋，牛皮纸袋行业定制的一款彩色数码印刷机，可在各种牛皮纸袋，手提纸袋、特种纸，棉质，食品纸袋等可吸水材质表面印刷图案，个性化定制化印刷内容，无需等待、无需制版，导入所需打印内容，开机即可打印，批量印刷每小时2000-5000个、彩色CMYK四色打印。

可代替传统丝印无法实现的无版彩色印刷，各种小批量订制，快速出货。公司将继续致力于“以质量求生存，以诚信求发展”的服务宗旨，以更高的标准更优良的品质，更合理的价位，更完美的服务,回报广大客户的厚爱，与国内外新老客户真诚协作，共创辉煌！您的支持使我们做得更好！

The full-automatic digital color printing machine for portable paper bags is a color digital printing machine customized for the kraft paper bag industry to produce handbags on the market. It can print patterns on the surface of various kraft paper bags, portable paper bags, special paper, cotton, food paper bags and other water absorbent materials. Personalized and customized printing content is available without waiting or making plates. The required printing content can be imported, and the machine can be started to print. Batch printing is 2000-5000 pieces per hour Color CMYK four-color printing

It can replace the non printing color printing that can not be realized by traditional screen printing. It can be customized in small batches and shipped quickly. The company will continue to be committed to the service tenet of "survival based on quality, development based on integrity". With higher standards, better quality, more reasonable price, and more perfect service, the company will return the love of our customers and sincerely cooperate with new and old customers at home and abroad to create brilliance! Your support makes us do better!

## 优点/Advantage:

- / 导入图片即可打印，无需制版，无需调色
- / 彩色一次打印，颜色鲜艳
- / 无起订量，一个即可打印
- / 即打即干，无需晾干，占地空间小
- / 采用水性环保油墨，健康无气味
- / 全自动上下料，一人即可操作
- / 自动计数功能，按需数量自动分堆，无需人工点数
- / 同规格纸袋支持多图合并打印，无需重复调图
- / 成本低，效率高，打印300面，耗墨量在1元钱左右
- / 非常适合急单，小单，彩色订单，电商订单
- /
- / Import pictures can be printed, without plate, without color
- / Color one print, bright colors
- / No minimum order quantity, one can be printed
- / It can be beat and dried without drying and occupies a small space
- / Adopt water - based environmental - friendly ink, healthy and odorless
- / Automatic loading and unloading, one person can operate
- / Automatic counting function, according to the number of automatic heap, without manual counting
- / Paper bags of the same specification can be printed with multiple pictures, without repeated drawing
- / Low cost, high efficiency, printing 300 faces, ink consumption in 1 yuan or so
- / Very suitable for urgent orders, small orders, color orders, e-commerce orders

## 效果图/ Design sketch



## 设备参数 / Device parameters

墨水： 环保水性墨水

分辨率： 1200dpi

喷印宽度： 210mm

进纸厚度： 1.0-5.0mm

走纸宽度： 150-550mm

喷印速度： 0-40米/分钟

支持颜色： 红、黄、蓝、黑（彩色）

设备尺寸： 4500mm\*2100mm\*1550mm

输入电源： 220v 50Hz/60Hz

整机功率： 2.5KW

生产线重量： 约350kg

操作系统： WIN7 WIN10

支持图像格式： BMP/JPG/PDF/TIFF

工作环境： 温度15-35° C相对湿度20%-80%

Ink: environment-friendly water-based ink

Resolution: 1200dpi

Printing width: 210mm

Feed thickness: 1.0-5.0mm

Paper width: 150-550mm

Printing speed: 0-40 m/min

Supported colors: Red, yellow, blue, Black (color)

Equipment size: 4500mm\*2100mm\*1550mm

Input power supply: 220V 50Hz/60Hz

Overall power: 2.5KW

Production line weight: about 350kg

Operating system: Windows 7 and 10

Supported image format: BMP/JPG/PDF/TIFF

Working environment: Temperature 15-35°C

relative humidity 20%-80%